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Sak 1: Budsjett til studieprogrammer, hvordan er pengene brukt? Fortsette i 2016? 
 
De studieprogrammene som var representert har i stor grad brukt midlene til sosiale og faglige 
arrangementer for studenter med tilhørende matservering. 
 
IDI har brukt midlene til å ansette studenter for å evaluere og forbedre øvingsopplegget for enkelte 
emner. Har blant annet utviklet et bedre tilbud for de sterkere studentene i IT-grunnkurs. 
 
Samtlige ønsket å videreføre ordningen i 2016. 
Konkluderer med at man fortsetter ordningen. 
Det er budsjettert tilsvarende beløp for ordningen neste år. 
 
Sak 2: Utkast til IMEs handlingsplan for 2016 – er det handlinger som mangler eller er 
overflødige? 
 
Studentene ønsker et opplegg for evaluering av studasser. 
Ønske om å utdetaljere punkt 15 da dette er stort og omfattende. Konkret foreslås det å dele punktet 
inn i to handlingspunkter: Ett som omhandler integrering av bachelorstudier og ett om samkjøring 
av grunnutdanningen. 
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Ønske om å konkretisere noen av punktene. Kan oppfattes som litt for visjonære og utflytende. 
Dette vil gjøre det enklere å gjennomføre konkrete tiltak og evaluere disse opp mot målsetningene. 
 
Sak 3: Kollegabasert veiledning, erfaringer og veien videre 
 
Generelt positive tilbakemeldinger fra deltagerne. 
Mange opplever at det er mer nyttig å observere forelesere fra eget fagmiljø. Vanskeligere å relatere 
til andre fagområder. 
Man savner en mal på hvordan evalueringen skal gjennomføres. 
 
Det er planer om at alle faste vitenskapelige ansatte med undervisningsansvar skal delta i denne 
ordningen i løpet av 2,5 år. 
Man er for tiden i gang med å utvikle et system for merittering og det er sannsynlig at kollegabasert 
veiledning vil regnes inn som en del av dette meritteringssystemet.  
Ordningen er estimert å ha et tidsomfang på 18 timer hvert 3. år for de som deltar. 
Erfaringer fra piloten tyder på at faktisk tidsbruk er godt innenfor dette estimatet. 
 
Orienteringssaker 

• Studentrekruttering 2016 
o Se presentasjon 

• Opptaksrammer 2016/2017 
o Se presentasjon 

• Prorektordialog januar 2016 
Vil gjerne noen som kan presentere gode eksempel på hvordan man arbeider for å få et godt 
læringsmiljø. 
Muligheter for å trekke inn Spanskrøret for å holde et innlegg om dette. Interessant å få studentenes 
perspektiv. 
Kan presentere modellen for dialogmøter som benyttes på enkelte institutt. 
Dette punktet blir egen sak i neste studieutvalgsmøte. 

• Utvalg for læringsarealer er oppnevnt 
o Se presentasjon 

• Teknostart, orientering fra FUS-utvalg 
o Se presentasjon 

Ytres ønske om å få tilgang til rapporten så raskt som mulig slik at man kan begynne å planlegge 
tiltak på et tidlig tidspunkt. 
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Eventuelt 
• Nytt felles mandag for studieprogramledelse 
• Er kommet krav om obligatorisk emne om informasjonssikkerhet i alle IKT-

utdanninger ved IME 
• Vurderer å hente inn en person fra Studiesjefens stab for å høre status på tek-adm 

støttesystemer 
Alle disse punktene blir egne saker i studieutvalgsmøtet i desember. 
 
Vedlegg: 
1: «Presentasjon - Studieutvalget IME - 05.11.15» 
 Powerpointpresentasjon benyttet av Brynjulf under møtet 
 
2: «Utkast mandat studieprogramledelse - 04.11.15» 
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